

Referat af bestyrelsesmøde i Biersted IF d. 1. november 2023

Til stede: Ulla Nørgaard, Malene Glerup, Marie-Louise Jensen, Henrik Skøtt og Lea Trolle
Referent: Lea Trolle



Besøg af konsulent fra DGI

Kl. 18.00-19.00 havde vi besøg af konsulent hos DGI Jesper Holt. Han hjalp os med at tage hul på det punkt, vi har valgt at have ekstra fokus på: hvad er drift og hvad er udvikling, og hvordan ønsker vi at disponere vores kræfter.

Noter fra mødet:

- Blive bedre til at give rammerne herindefra.
- Økonomi, arbejdsopgaver, idé, inspiration.
- Motivation til idéen bag.
- Ligge vægt på om det er en engangsopgave eller en gentagen opgave.

- Skabeloner til konkrete opgaver. En opgaveliste som man kan dele ud til de folk, som kan tvivle på om de magter opgaven.

- Vende formuleringerne: "Kan I hjælpe os med at finde nogen, som kan være med til at løfte opgaven?"

Opfølgninger på seneste møde

Udlejning af lokaler

Når vi lejer lokaler ud, bliver alt der overstiger kr. 10.000 pr. år fratrukket det kommunale tilskud. Så kan vi jo spørge os selv: Hvorfor lejer vi lokaler som Bierstedet ud, når det alligevel bliver fratrukket støtten?

Forslag:

Malene undersøger, hvorvidt vi i stedet for en Mobilepay-betaling, kan udsende en faktura til lejeren. Vi foreslår at fakturaen bliver opdelt, så det fremgår af fakturaen, at lejeren ud over tilskud til foreningen også betaler for rengøring og vedligehold.

Det er i de fleste tilfælde nødvendigt, at gulvvaskemaskinen bliver brugt efter udlejning. Det vil blive vores eget rengøringspersonale eller Svanen, som skal varetage rengøringen. Vi vender situationen med vores bogholder for at høre, om hun har nogle idéer til hvordan man kan gøre i denne situation.

Familieabonnement

I en del år har vi talt om at give mulighed for, at en husstand kan betale ét kontingent, og så kan alle i husstanden gå til så meget som de vil.

Er der opbakning i bestyrelsen til, at hvis den rette model bliver lavet, er det noget vi vil prøve i BIF?

Beslutninger:

Der er enighed i bestyrelsen om at indføre ordningen, dog er der forhold, der skal undersøges, og afdelinger og udvalg bliver spurgt til råds på kommende stormøde. Hele husstanden betaler et beløb om året, og man kan så gå til det man ønsker og benytte foreningens faciliteter.

Bogføringsmæssigt bliver et 'normalt' kontingent overført til en afdelings konto, hvis en person med et familieabonnement tilmelder sig et hold i en given afdeling. Dette får at afdelinger kan følge med i økonomien for afdelingen og lave budgetter ud fra det.

Vi (Henrik har spurgt ved kommunen) skal undersøge hvordan vi får gjort det administrativt. Familien skal registreres i aldre. Er der en løsning på conventus til dette?

Forventet opstart 2024.

Siden seneste bestyrelsesmøde har forslaget været med på Stormøde, hvor der var bred opbakning.

Beslutning til dagens møde:

Hvornår træder dette i kraft?

- Vi har et mål om at abonnementet ligger klar til d. 1/1 - 2024

Hvad skal der gøres inden?

- Vi alle 5 skal orienteres helt igennem, hvordan konceptet for abonnementet bliver. Vi skal orienteres, hvordan løsningen bliver på conventus.
- Vi skal have lavet en ordentlig skriftlig retningslinjer for, hvad abonnementet går ud på. **Hvad er formålet?** Hvad betaler man, hvad har man rettigheder til, hvordan tilmelder man sig, hvor mange tilmelder man sig?

Hvem gør hvad?

- Vi afventer Anne fra kommunen med en dato for et conventus kursus.

Hvad er der besluttet?

- Familieabonnementet skal koste 2.400 kr. om året. Det vil sige 200 kr. om mdr.
- Vi har lavet et kort skriv om formålet.

Formål:

- For at skabe mere aktivitet
- Økonomi bør ikke forhindre familier i at komme af sted til aktiviteter.
- En mulighed for medlemmer at afprøve aktiviteter, som man måske normalt ikke vil komme med til
- Vores familieabonnement er en nøgle til at åbne dørene til nye muligheder. Det tilbyder ikke blot adgang til vores aktiviteter, men det opmuntrer også til at prøve nye og måske anderledes aktiviteter.

Julefrokost

Bestem dato for bestyrelsens julefrokost. Hvornår, hvordan og hvem gør hvad?

Marie-Louise sender invitation på mail.

Torsdag d. 14/12 kl. 17.00-23.00 med påhæng.

Dagsorden for dagens bestyrelsesmøde

Fra Stormøde

Spørgsmål: Skal alle 'øvrige aktiviteter' have deres egen 'bestyrelse' og stå i [oversigten](#) over udvalg?

Bestyrelsen kigger på udvalgene fx e-sport, volley, floorball, crossfit, gåklub, dart osv. Det skal stemme overens med vedtægterne

Beslutning:

- Vi beder lederne af 'øvrige aktiviteter' om at lave et budget, så vi kan skabe overblik over økonomien i de forskellige aktiviteter.
 - Formålet med budgettet er også at holdene selv kan skabe overblik over deres økonomi, og give dem mere 'blod på tanden' til at bruge deres penge til deres aktiviteter.
- HS laver en liste over de hold det berører
HS sender en mail ud til de hold, det berører og laver et udkast/eksempel på, hvordan et budget kan se ud.
- Det er ikke nødvendigt at en selvstændig aktivitet (som fx. floorball, dart, gåmotion, crossfitt) har en selvstændig bestyrelse. Der skal dog være en ansvarlig, der samtidig laver et budget.

Årshjulet

Nedenstående punkter fra årshjulet blev gennemgået:

Bestyrelsen

Dato for generalforsamling fastlægges

Vi har talt om, at lægge GF på en lørdag i 2024

Indkaldelse skal med i decemberudgaven af BierstedNYT

§ 8: GENERALFORSAMLING 1. Foreningens højeste myndighed er generalforsamlingen, der afholdes hvert år i marts måned. Der indkaldes bredt med angivelse af dagsorden og med mindst 14 dages varsel.

Beslutning:

Lørdag d. 23/3-2024, kl. 10

ML indsender annonce til BierstedNYT

Sponsoraftale-seddel opdateres og udsendes

Sponsoraftale-seddel opdateres og udsendes på Facebook, mail mm.

[Link til sponsorseddel](#)

Beslutning:

- ML tager sponsorsedlen med til BierstedNYT

- HS snakker med de afdelinger, som er en del af sponsoraftalen, om den kan godkendes i år. Fodbold (Bande-reklamerne på stadion). Vennekredsen (reklamer i hallen).

Juletræ

Bestil et juletræ, der placeres med lys foran hallen.

Beslutning:

- HS spørger C-holdet om det er en opgave, de vil påtage sig.

Kassereren

Betal trænere

FOKUSPUNKTER

1. Åbenhed ift. faciliteter og aktiviteter.

I øjeblikket arbejder bestyrelsen med følgende ift. åbenhed:

Udnyttelse af lokaler

- Yoga i Vennestedet med opstart 1/12 - seks gange

Idé: har vi plads til opbevaring og brug af håndvægte, vægtstænger, løbebånd, motionscykel ... så der er mulighed for styrketræning, både i forbindelse med træning med bold, skader mm.

Familieabonnement

Politik for hvordan medlemmer og ikke-medlemmer må opholde sig i hallen, Bierstedet, omklædningsrum og gangarealet.

- Punktet udsættes til næste møde

2. Hvilke opgaver er drift og hvilke er udvikling, og hvordan ønsker bestyrelsen at disponere sine kræfter?

I øjeblikket arbejder bestyrelsen med følgende ift. drift/udvikling:

Vi får besøg af en konsulent fra DGI. Det bliver den 1. nov. fra kl. 18-19 med Jesper Holt.

PUNKTER TIL ORIENTERING

Vi har flyttet følgende bestyrelsesmøder

6/12 til 13/12

3/1 til 10/1

Foreningsbestyrer

Opgaver som foreningsbestyreren (Henrik Skøtt) i øjeblikket arbejder med:

eSport-event, bestyrelsesmøde, stormøde, TUEN, klubdragter, Årets Frivillig, pladsfordelingsplan, gavekort til tilflyttere, Bambusa strømper, hjemmeside, LEI-certifikat, løn, skole og idræt, Unge i Front, rygepolitik, hul i hallens tag, opfølgning på reparation af køler i køkkenet, brandtilsyn, aflæsning af målere, energioptimering (LED i hallen, berøringsfrie vandhaner på toiletter, håndtørre og styring af kaloriferfyr), affaldssortering, husstandsmedlemsskab, PR vedr. åbent i Bierstedet om eftermiddagen, Motivu (opdateringer, rettelser og PR), Boldens Arena, 'Just Dance' hold, buddy-ordning, mm.

 **Næste møde: 13. december kl. 19-21** 